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ROA.0002.4.2025.HB 
P R O T O K Ó Ł NR XIV/25 

z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 
z dnia 27 marca 2025 r. 

 
XIV sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku IX kadencji odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Kamieńsku w godz. 1005 – 1306  
 

Nagranie obrad  XIV sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku znajduje się pod adresem:  

- https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/ec3db631-5e29-493a-a8df-f44938b454d6 

  
Na stan 15. radnych obecnych na sesji było 13(nieobecni radni: P. Łukasz Kęsicki, P. Waldemar 
Zbierański) 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                                                            Załącznik Nr 1  
 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska – Jarosław Bąkowicz, Zastępca Burmistrza – Anna Liszka, 
Sekretarz Gminy – Agnieszka Rochowska, Skarbnik Gminy – Maria Ozga, Radca Prawny – Urszula 
Kowalska-Smuga, Kierownik MOPS w Kamieńsku – Jacek Pawelec, Kierownik Referatu Inwestycji – Joanna 
Biegarczyk, Kierownik Gminnego Klubiku Dziecięcego w Kamieńsku – Julita Ościk, Kierownik Referatu 
Edukacji – Agnieszka Kopcik, Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Kamieńsku –  
Ewa Ziółkowska, Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego – Tomasz Jafra, Inspektor w Referacie Gospodarki 
Komunalnej – Dariusz Turlejski, Komendant Komisariatu Policji w Kamieńsku – nadkom. Paweł Szymanek, 
Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Łódzkiego – Magdalena Spólnicka, Starosta Powiatu 
Radomszczańskiego – Łukasz Więcek, Radni Rady Powiatu Radomszczańskiego: Pani Justyna Siewior-
Starczyk, Pan Jacek Krupa, Pan Jerzy Kotlewski. 
Ponadto powiadomienia otrzymały media: Dziennik Łódzki – Jacek Drożdż, Radomsko24pl – Ireneusz 
Staszczyk, Gazeta Radomszczańska – Ireneusz Kucharski, Radio Piotrków – info@strefa.fm 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                                                          Załącznik Nr 2 
 

Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.   

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.                                 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XIII z dnia 27 lutego 2025 r. 
4. Sprawozdanie Komendanta Policji dotyczące bezpieczeństwa na terenie Gminy Kamieńsk. 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 
6. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności Komisji za 2024 rok. 
7. Sprawozdanie Kierownika Referatu Edukacji z wykonania budżetu za 2024 rok. 
8. Sprawozdanie Kierownika MOPS z działalności za 2024 rok. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
10. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2030; 
2) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025; 
3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 
4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego 

w miejscowości Kamieńsk, ul. Wieluńska 25, 97-360 Kamieńsk na okres 3 lat; 
5)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

użytkownikiem działki nr 108/1, obręb Gorzędów; 
6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 894/1, obręb Gorzędów. 
11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad. 
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W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu XIV Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z proponowanym 
porządkiem obrad.                                                                                                                                   Załącznik Nr 4 

punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia XIV Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku dokonał Wiceprzewodniczący Rady Marcin Ozga 
witając radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności oraz elektronicznej weryfikacji 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na 15. radnych obecnych jest 13., co stanowi quorum, więc 
Rada może obradować i podejmować uchwały.  
 

punkt 2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
(00:02:05 – 00:02:34) 
 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga zamknął punkt 2. i przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 
 

punkt 3 
 

Przyjęcie protokołu Nr XIII z dnia 27 lutego 2025 r. 
(00:02:34 – 00:03:31) 
 

Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga poinformował, że przedmiotowy protokół został Państwu Radnym 
przesłany na maila, jak również był wyłożony w Biurze Rady Miejskiej i można było się z nim zapoznać. 
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
Następnie Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XIII  
z dnia 27 lutego 2025 r. Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania ww. protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
W załączeniu do protokołu – protokół z ww. głosowania.                                                                       Załącznik Nr  5 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 3. porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do punktu 4.  
 

punkt 4 
 

Sprawozdanie Komendanta Policji dotyczące bezpieczeństwa na terenie Gminy Kamieńsk. 
(00:03:33 - 00:48:41)  
 
Komendant Komisariatu Policji w Kamieńsku, nadkom. Paweł Szymanek przedstawił sprawozdanie 
dotyczące bezpieczeństwa na terenie gminy Kamieńsk.  
 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga otworzył dyskusję.  
 
Pytania do przedstawionego zagadnienia zadali: 
 

1. Radna A. Smużyńska  
- w sprawie zgłoszenia od mieszkanki o wydobywającym się czarnym dymie z komina u sąsiada –  
  w jaki sposób mieszkaniec może zareagować i co Policja może zrobić żeby pomoc tej mieszkance? 

 
KKP nadkom. P. Szymanek odpowiedział: „Jeżeli ma uzasadnione przypuszczenie, że osoba tutaj 
wskazana, czyli sąsiad, może dokonywać palenia substancjami niedozwolonymi, czyli jakimiś 
śmieciami, może przyjść do komisariatu i złożyć zawiadomienie w tym kierunku. I wtedy policjanci 
mogą pojechać na taką kontrolę do domu (nawet z pracownikiem gminy, który zajmuje się też takimi 
tematami) i wspólnie dokonają takiej kontroli czy palenisko jest we właściwy sposób i np. wtedy 



3 
 

pociągnąć, jeżeli się potwierdzi, że rzeczywiście może osoba palić nieczystościami, pociągniemy do 
odpowiedzialności za wykroczenie.” 
 

2. Radny G. Wieczorek. 
 

- w sprawie współpracy KKP w Kamieńsku z KPP w Radomsku – jaka jest współpraca między Komendą  
  w Kamieńsku a policją w Radomsku, szczególnie, jeżeli chodzi o formację drogówki? 
 
KKP nadkom. P. Szymanek odpowiedział: „Komenda powiatowa jest jednostką wyższego rzędu nad 
Komisariatem Policji w Kamieńsku. Natomiast współpracujemy z ruchem drogowym i tutaj odpowiada 
Naczelnik Ruchu Drogowego w Radomsku. Dyslokowane służby są na cały powiat, nie tylko na 
Radomsko. Obsługiwane są przez Zespół Patrolowo-Interwencyjny. Natomiast, jeżeli są to zdarzenia 
związane z wypadkami i z jakimiś poważniejszymi rzeczami to na pewno będzie interweniował „ruch 
drogowy”. Jeżeli na Krajową Mapę Zagrożeń Bezpieczeństwa będzie zaznaczone przekraczanie 
prędkości też nie będą tutaj wysyłani policjanci z Komisariatu Policji w Kamieńsku tylko będzie 
kierowany "ruch drogowy". I tak też się dzieje. Co jakiś czas wiem, że Naczelnik też dyslokuje (zależnie 
od potrzeb i możliwości zgłaszanych problemów) na teren Gminy Kamieńsk "ruch drogowy " i co jakiś 
czas te służby są robione. Nie mogą być one codziennie, no bo tych gmin na terenie powiatu jest 
mnóstwo. Ale na pewno kilka razy w tygodniu ten "ruch drogowy" pojawia się na terenie Gminy 
Kamieńsk.” 
 
-w sprawie sposobu zgłaszania ciągłego przekraczania prędkości – czy takie zgłoszenie może być za  
  pośrednictwem KPP w Kamieńsku czy musi być bezpośrednio do KKP w Radomsku? 
 
KKP nadkom. P. Szymanek wyjaśnił, że jeżeli to wykroczenie nie jest stwierdzone w stosunku do 
konkretnej osoby, czyli, że wiadomo, że jakiś sprawca mercedesem o numerach takich i takich, 
przekracza nagminnie prędkość czy też inne tylko chodzi o jakiś dany obszar gdzie kierujący nagminnie 
przekraczają to najlepiej skorzystać z Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. Bo to jest najprostszy 
sposób. Natomiast można też złożyć zawiadomienie, ale wtedy musiałaby być konkretna osoba. Bo jeżeli 
zgłosimy taką interwencję na 112 to ona nie jest zagrażająca tutaj życiu i zdrowiu i ciężko żeby od razu 
ktoś kogoś tam wysłał typowo pod możliwości popełnienia wykroczeń. Dlatego ta Krajowa Mapa 
Zagrożeń Bezpieczeństwa będzie najszybszym i najbardziej sprawnym narzędziem. 
 

Następnie głos zabrał Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz i zaznaczył, że w pierwszej kolejności pragnie 
pogratulować Panu Komendantowi awansu zawodowego, który Pan Komendant otrzymał, a nie było 
okazji tak publicznie pogratulować. Ponadto Pan Burmistrz podziękował za stały kontakt i współpracę 
czy to z Panem Komendantem czy z Zastępcą Komendanta w wielu wielu sprawach. Dodał: „Takie 
słowo podziękowania jeszcze do Państwa Radnych. Też się przychylam do tych podziękowań, bo to 
Państwo podnieśliście rękę za tym, aby przeznaczyć 20 000 zł na dofinansowanie zakupu samochodu 
operacyjnego dla komisariatu - to jest jedna rzecz. I druga - podnieśliście Państwo też rękę na zakup 
sprzętów komputerowych do Komisariatu Policji w Kamieńsku. Co prawda wydatek był ubiegłoroczny, 
natomiast samo fizyczne przekazanie odbyło się w tym roku w styczniu. Także jest to sprzęt, który 
również pomaga w pracy operacyjnej naszej jednostce. Rozmawiamy również, i pracujemy nad tym, aby 
poddać remontowi elewację zewnętrzną budynku komisariatu policji. Zobaczymy czy uda się to zrobić w 
tym roku, natomiast prace są już podjęte. Jeśli nie w tym to rok przyszły jest raczej pewny. Więc my 
nadal chcemy tę dobrą współpracę z jednostką podtrzymywać. Także jeszcze raz bardzo dziękuję 
wszystkim za tą współpracę w kontekście czuwania i poprawy bezpieczeństwa mieszkańców naszej 
gminy.” 
 

Szczegółowy przebieg punktu obrazuje nagranie XIV Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem 
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/ec3db631-5e29-493a-a8df-f44938b454d6 
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W związku z wyczerpaniem tematu, Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga podziękował KKP  
w Kamieńsku za przybycie i omówienie zagadnienia. Następnie zamknął punkt 4 i przeszedł do punktu 
5. porządku obrad. 
 
KKP w Kamieńsku nadkom. Paweł Szymanek opuszcza obrady – godz. 1055  
 

punkt 5 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych 
(00:48:46 - 01:10:08) 
 
Sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji Rady w okresie od 28 lutego do 27 marca 2025 r., 
kolejno zdały: 
 

1. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Radna Dorota Kowalska;  
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Radna  
Agata Grzybowska ; 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

3. Przewodnicząca Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich – Radna Anita Smużyńska;  
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga otworzył dyskusję na temat przedstawionych sprawozdań.  
 

Głos w dyskusji zabrał Sołtys M. Masiarek 
 

- w sprawie wniosku wypracowanego przez Komisję Budżetu, Rozwoju, Rolnictwa i Ochrony Środowiska; 

 
Odpowiedzi udzielili: Przewodnicząca Komisji Budżetu Agata Grzybowska i Burmistrz Kamieńska  
Jarosław Bąkowicz. 
 
Szczegółowy przebieg dyskusji obrazuje nagranie XIV Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem 
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/ec3db631-5e29-493a-a8df-f44938b454d6 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
W związku z wyczerpaniem punktu 5. porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do punktu 6.  
 

punkt 6 
 

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności Komisji za 2024 rok. 
(01:10:15 - 01:12:06) 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Dorota Kowalska zdała sprawozdanie z działalności Komisji 
w 2024 roku. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga zamknął punkt 6. i przeszedł do punktu 7. porządku obrad. 
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punkt 7 
 
Sprawozdanie Kierownika Referatu Edukacji z wykonania budżetu za 2024 rok. 
(01:12:19 - 01:20:47) 
 
Ww. sprawozdanie stanowi załącznik Nr 11 do protokołu 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz pokrótce omówił sprawy związane z oświatą w Gminie Kamieńsk. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga otworzył dyskusję. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga podziękował Panu Burmistrzowi za przedstawienie zagadnienia. 
Następnie zamknął punkt 7. i przeszedł do punktu 8. porządku obrad. 
 
 

Sołtys Sołectwa Gałkowice Stare I. Domińczyk opuszcza obrady Sesji – godz. 1130 

 
punkt 8 

 

Sprawozdanie Kierownika MOPS z działalności za 2024 rok. 
(01:20:53 - 01:40:33) 
 
Kierownik MOPS Jacek Pawelec przedstawił sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kamieńsku za rok 2024.  

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga podziękował Panu Kierownikowi za omówienie zagadnienia,  
i przeszedł do punktu 9. porządku obrad. 
 

punkt 9 
 

Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
(01:40:37 - 02:15:57) 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz zdał sprawozdanie z działalności między XIII i XIV Sesją  
Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 13 do protokołu 
 
Szczegóły sprawozdania obrazuje nagranie XIV Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem: 
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/ec3db631-5e29-493a-a8df-f44938b454d6 
 

Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga otworzył dyskusję.  
 
Głos zabrał radny J. Jędrzejczyk 
- w sprawie podziękowania za zorganizowanie zebrania z mieszkańcami Pytowic i Słostowic;  
 

 „Jako sołtys i radny chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi i Pani Kierownik Referatu Inwestycji     
 za zorganizowanie zebrania na temat budowy farmy fotowoltaicznej, jaka ma się dokonać na polach   
 byłego PGR-u. Jak Pan wspomniał, mieszkańcy zarówno Pytowic jak i Słostowic obecni na tym zebraniu  
 nie mieli wystarczającej wiedzy, że taka inwestycja, czy postępowanie administracyjne, ma miejsce.  
 Jak się okazuje dokonało się już około 5 lat temu, pierwsza decyzja środowiskowa w 2021 roku została   
 wydana, a mieszkańcy dopiero poprzez takie zebranie się dowiadują, że tu coś się ma dziać, tak?  
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 I tutaj Pan pełnomocnik firmy Kamieńsk PV (z tego co kojarzę) jeśli będzie taka potrzeba potwierdził,  
że chce się spotkać z mieszkańcami. Przedstawi szczegółowy projekt jak to ma wyglądać, granice, 
odległości od tych działek. Zwłaszcza od miejscowości Słostowice, bo tam jest więcej tych działek 
sąsiedzkich, położonych blisko tej inwestycji. On również zagwarantował w tych projektach, że tam mają 
być przejścia dla zwierzyny, drogi dojazdowe. To ma to uwzględnić i to szeroko mieszkańcom 
przedstawić. Także jeszcze raz dziękuję bardzo za to zebranie.” 
 

Pytań do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskusję. Następnie w związku z wyczerpaniem tematu zamknął 
punkt 9. i ogłosił 5 minut przerwy. 
 

Po przerwie (w godz. 1210 – 1220) Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady. Poinformował,  
że radna Ilona Łęgowiak i radny Dominik Smużyński opuścili obrady sesji, dlatego Rada będzie 
obradowała w składzie 11 radnych, co stanowi kworum i Rada może dalej obradować i podejmować 
uchwały. Następnie Pan Wiceprzewodniczący przeszedł do punktu 10. porządku obrad.  

 
punkt 10 

Podjęcie uchwał:  
(02:15:57 – 02:43:53) 
 

1) w sprawie zmiany WPF na lata 2025-2030;  
       (02:16:19 - 02:18:27) 

 
Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga otworzył dyskusję. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany WPF na lata 2025-2030. Głosowało 11 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 
radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 14  
2) Uchwała Nr XIV/177/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.03.2025 r. w sprawie zmiany WPF na 

lata 2025-2030 – załącznik Nr 15  
 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025; 
      (02:18:27 - 02:37:56) 
 

Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Natomiast szczegółowych 
informacji, co do zmian w wydatkach na inwestycje udzielił Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz. 
 

Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga otworzył dyskusję. 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. Poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. Głosowało 11 radnych.  
„Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 16   
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2) Uchwała Nr XIV/178/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.03.2025 r. w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2025 – załącznik Nr 17  

 

3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 
               (02:37:56 - 02:40:18) 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego. Głosowało 11 radnych. Za przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 11 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 18  
2) Uchwała Nr XIV/179/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.03.2025 r. w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego – załącznik Nr 19  
 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego 
w miejscowości Kamieńsk, ul. Wieluńska 25, 97-360 Kamieńsk na okres 3 lat; 

               (02:40:18 - 02:41:31) 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w miejscowości Kamieńsk, ul. 
Wieluńska 25, 97-360 Kamieńsk na okres 3 lat. Głosowało 11 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 
głosowało 11 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 20  
2) Uchwała Nr XIV/180/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.03.2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w miejscowości Kamieńsk, ul. Wieluńska 
25, 97-360 Kamieńsk na okres 3 lat – załącznik Nr 21  

 

5)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 108/1, obręb Gorzędów; 

               (02:41:37 - 02:42:37) 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił ww. projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 108/1,  
obręb Gorzędów. Głosowało 11 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 22  
2) Uchwała Nr XIV/181/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.03.2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 108/1, obręb Gorzędów – 
załącznik Nr 23  
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6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 894/1, obręb Gorzędów; 

               (02:42:38- 02:43:53) 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 894/1, obręb Gorzędów. Głosowało 11 radnych. Za przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 11 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 24  
2) Uchwała Nr XIV/182/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.03.2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki 
nr 894/1, obręb Gorzędów – załącznik Nr 25  

 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga zamknął punkt 10.  
i przeszedł do punktu 11. porządku obrad. 
 

punkt 11 
 

Sprawy różne. 
(02:43:53 - 02:59:36) 
 

W sprawach różnych głos zabrali: 
 

1. Radny G. Wieczorek 
 

- w sprawie pisma z Wód Polskich dot. prac na rzece Jeziorka i Kamionka; 
 
Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że wystosował pismo do Wód Polskich, poparte dokumentacją 
fotograficzną (wykonaną przez Pana Radnego M. Jędrzejczyka), która pokazała obraz i stan nie tylko 
kanału, ale przede wszystkim ilość tam bobrowych. Wody Polskie odpowiedziały, że bardzo dziękują za 
przedstawienie takiego materiału, że problem faktycznie występuje, ale nie posiadają środków  
w tegorocznym budżecie, aby to wykonać. I poinformowali, że jak będą posiadali środki to podejmą 
działania w kierunku wyczyszczenia koryt tych rzek. Dodał: „To jest nie nasze zadanie, nie nasz teren,  
w związku z powyższym my możemy, co najwyżej apelować o wykonanie tego typu działań. Ale problem 
jest już im znany i... No i będziemy na pewno monitować, w którym kierunku to idzie, bo skoro mamy 
deklarację, że jak tylko pojawią się środki to wykonają, więc będziemy za jakiś czas pewnie się 
przypominać, co w tym temacie się dzieje.” 
 

- w sprawie uzupełnia dziur w drodze na Szpinalowie Górnym, na tej części, która nie jest utwardzona   
  bitumem – czy możemy je uzupełnić? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział, że tak i poprosił Pana Kierownika Dariusza Turlejskiego  
o zapisanie tej drogi do uzupełnienia. 
 

- w sprawie nierówności we wjeździe na boisko w Pytowicach – czy w przypadku negatywnej odpowiedzi  
 Powiatu moglibyśmy we własnym zakresie to naprawić? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Problem jest mi znany. W zasadzie, on istnieje jeszcze od ubiegłej 
kadencji. Mieliśmy tam wizję lokalną, nawet z jedną z Komisji tej kadencji. Ja tam wstępne takie 
rozmowy nieformalne prowadziłem w tej sprawie z Powiatem. Natomiast teraz chcemy się zwrócić do 
Powiatu, ponieważ skoro wykonali drogę... Bo z tego, co zasięgnąłem języka, w ogóle ten wjazd zrobiła 
Gmina Kamieńsk. Tego wjazdu na to boisko, które powstało w Pytowicach nie robiło Starostwo 
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Powiatowe tylko robiła to Gmina Kamieńsk. No i skoro Starostwo robiło wymianę nawierzchni na tej 
drodze powiatowej no to powinni wziąć pod uwagę ten wjazd i go przełożyć. Tak? Dlatego też będziemy 
prowadzili rozmowy żeby w pierwszej kolejności oni to uczynili. No a jeśli nie, no to nie zrujnuje to 
budżetu gminy żebyśmy to wykonali w swoim zakresie. Ale podobna będzie potrzebna procedura jak 
przed chwilą mieliśmy, czyli pomoc rzeczowa dla Powiatu. Tak? No zobaczymy, w którym kierunku to 
pójdzie? Będę chciał żeby, choć nie wiem czy to będzie aż tak szybko realne, żeby przed jubileuszem  
10-lecia Koła Gospodyń Wiejskich Pytowice, które planowane jest 24-25 maja żeby to zostało 
wykonane.” 
 

2. Radna A. Smużyńska 
 

- w sprawie wniosku o utworzenie Izby Pamięci w przyszłym Domu Kultury w Kamieńsku:  
  „Nawiązując do dyskusji, która wytworzyła się na Komisji Spraw Społecznych i Obywatelskich 
  chciałabym zgłosić wniosek formalny, aby w przyszłym Domu Kultury utworzyć Izbę pamięci, w której   
  znajdą się wizerunki Honorowych Obywateli Miasta Kamieńska oraz innych zasłużonych dla Gminy  
  Kamieńsk.” 
 
Następnie wywiązała się dyskusja w wyniku, której Rada wypracowała stanowisko: 
„Aby w przyszłym Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Kamieńsku utworzyć Izbę Pamięci, w której 
znajdą się wizerunki Honorowych Obywateli Miasta i Gminy Kamieńsk oraz innych zasłużonych dla 
gminy Kamieńsk.” 
 
Wiceprzewodniczący Radu M. Ozga poddał pod głosowanie ww. stanowisko Rady.  
Głosowało 11 radnych. Za przyjęciem ww. stanowiska głodowało 11 radnych. W wyniku glosowania 
ww. Stanowisko Rady zostało podjęte jednogłośnie. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 
 

Szczegółowy przebieg dyskusji obrazuje nagranie XIV Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem: 
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/ec3db631-5e29-493a-a8df-f44938b454d6 
 

 
Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
  
W związku z wyczerpaniem punktu 11. Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do punktu 12. porządku 
obrad. 
 

punkt 9 
Zakończenie obrad. 
(02:59:43) 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marcin Ozga podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji  
i zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam XIV Sesję Rady Miejskiej w Kamieńsku  
IX kadencji.” 

 
Protokołowała: H. Bąkowicz  

                                                                     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                Marcin Ozga 

 
 

 
 

Do protokołu (a/a) zostało dołączone nagranie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku – płyta CD  


